

共享新机遇 共创新未来
中国·海南自由贸易港瑞士专场推介会
邀请函

China • Hainan Free Trade Port
-Switzerland Promotion Conference
Invitation

尊敬的_____

Distinguished_____

当前，中国正在海南加快建设具有世界影响力的中国特色自由贸易港，打造中国新一轮高水平对外开放新高地。

At present, China is accelerating the construction of Hainan Free Trade Port with Chinese characteristics, aiming to create a new high level of China's openness to the world.

为促进海南和瑞士经贸合作交流，助力瑞士企业和人才共享海南自贸港红利，海南省人民政府谨定于 **2023年6月5日（星期一）16:00-17:10** 在苏黎世多尔德大酒店（地址：Kurhausstrasse 65, 8032 Zürich。若地点变动另行通知）举办海南自由贸易港瑞士专场推介会。

In order to promote economic and trade cooperation and exchanges between Hainan and Switzerland, enabling Swiss enterprises and talents to share the benefits of development of Hainan Free Trade Port, the People's Government of Hainan

Province will be respectfully holding the China • Hainan Free Trade Port -Switzerland Promotion Conference at the Ballroom in Zurich The Dolder Grand (Add:Kurhausstrasse 65, 8032 Zürich. Location changes will be informed in advance) at 4:00 p.m on Monday, June 5th, 2023.

海南省政府副省长倪强先生、中国驻瑞士大使王世廷先生将亲临会场并致辞。推介会将围绕“共享新机遇，共创新未来”主题，宣介海南自贸港政策优势和投资机遇，释放中国海南对瑞士企业的诚意，增强瑞士企业与海南开展合作的信心。

Mr. Ni Qiang, Vice Governor of The People's Government of Hainan Province, and Mr.Wang Shiting, the Ambassador of People's Republic of China to Switzerland, will attend the conference and deliver a speech in person. The conference themes **“Share new opportunities and create a new future of cooperation”**, and aims to express Hainan's sincerity to Switzerland. The purpose of conference enhance Swiss enterprises understanding and confidence in Hainan by introducing policy advantages and investment opportunities of Hainan Free Trade Port.

现诚挚邀请贵机构负责人或代表拨冗出席，共商海南自贸港投资商机，共绘合作蓝图。请于2023年5月20日前反馈参会回执（邮箱 c.lin@orient-legend.com）。

We sincerely invite the leaders or delegates of your organization to attend this event. Please send the acknowledgement of receipt back to c.lin@orient-legende.com before **May 20th 2023** for the convenience of conference arrangement.

如蒙应允，不胜荣幸。

We are looking forward to your attendance and extend our sincere gratitude.

海南省商务厅

海南国际经济发展局

2023年5月14日

Department of Commerce of Hainan Province

Hainan Provincial Bureau of International Economic Development

May 14th, 2023

协办

瑞士中心

Swiss Centers

和

远东传奇会议与旅游服务有限公司

Orient Legende (Schweiz) GmbH

中国·海南自由贸易港瑞士场推介会
China • Hainan Free Trade Port
-Switzerland Promotion Conference
活动议程/Agenda

时间 Time	议程 Agenda
15:30-16:00	嘉宾签到, 赠送小礼物 Sign-In, reception and little gift
16:00-16:05	播放海南自贸港宣传片及开场 Play Hainan Free Trade Port Promotional Video
16:05-16:30	主宾致辞 Speech by Guest of Honour
16:30-16:50	海南自贸港政策及商机推介 Hainan Free Trade Port Promotion
16:50-17:00	参会代表发言 Participant Statements
17:00-17:10	重点项目签约仪式 Key Projects Signing Ceremony
17:10-19:00	冷餐会 Buffet (Free hospitality)

中国·海南自由贸易港瑞士场推介会
China • Hainan Free Trade Port
-Switzerland Promotion Conference
回执/Receipt

Please send the acknowledgement of receipt back to

c.lin@orient-legende.com

before **May 25th 2023** for the convenience of conference arrangement.

请于 2023 年 5 月 20 日前将回执发至邮箱

c.lin@orient-legende.com, 以便会务安排。

本机构 同意 不同意 出席本次活动 (请勾选)

The agency agrees disagrees to attend the conference (please select)

姓名/Name _____

公司名称/Company Name _____

职务/Position _____

联系方式 / Contact _____

参会及随行人员人数/ Number of Attendees _____

活动联络人/Contact:

远东传奇会议与旅游服务有限公司/ Orient Legende (Schweiz) GmbH

电 话/Tel: 林陈军先生 (Mr. Chenjun LIN)+41 76 443 8999

邮 箱/E-mail: c.lin@orient-legende.com

微信/WeChat: yuandongchuanqi